
 
Vragen van de fractie D66 Rijswijk bij agenda Forum Samenleving d.d. 8 april 2025. 
 
Vragenuur:  
RIB 25 020 Informeren over de stand van zaken Motie fietsregeling 

 
We zijn blij dat de motie fietsenregeling is uitgevoerd en dat we een update hebben gekregen. Het is 
zo belangrijk dat elk kind leert fietsen en zelfstandig en veilig door Rijswijk kan gaan. 
 
Vraag 1: We vragen ons alleen af of het niet handiger is om de huidige groep 6 de fietsen aan te 
bieden voor de zomer, i.p.v. groep 7. Want in groep 7 doen de kinderen in Rijswijk hun 
fietsexamen. En dan kunnen ze nog even oefenen voordat de huidige groep 6’ers in het voorjaar 
van groep 7 examen doen. 
Toen we startten met de uitvoering van de motie, was het oorspronkelijke plan om de eerste 
fietsen vóór de fietsexamens uit te reiken. Door verschillende omstandigheden is dat helaas niet 
gelukt. 
 
De eerste uitgifte van fietsen staat nu gepland voor de zomervakantie. We kiezen er daarom voor 
om de huidige groep 6-leerlingen van een fiets te voorzien. Op die manier hebben zij voldoende 
tijd om te oefenen, zodat ze goed voorbereid zijn op hun verkeersexamen in groep 7 volgend 
voorjaar. 
 
Vraag 2: En nog liever, hoe jonger hoe beter. Bij succes, is het de bedoeling dat kinderen vanaf ca. 4 
jaar deze fietsen uitgereikt krijgen? Met het opgezette roulatiesysteem zou dit echt gaan 
betekenen elk kind een fiets. 
We delen de ambitie om kinderen al op jonge leeftijd toegang te geven tot een eigen fiets. 
Tegelijkertijd constateren we dat er momenteel een tekort is aan geschikte kinderfietsen, met 
name in de kleinste maten.  
 
Daarom voeren we dit plan stap voor stap uit, waarbij we per leeftijdsgroep bekijken wat 
mogelijk is. De beschikbaarheid van fietsen en de capaciteit van de betrokken werkplaats om 
deze op te knappen en uit te geven, zijn hierin bepalende factoren. 
 
Om voldoende fietsen te verzamelen, gaan we gerichte inzamelacties opzetten. De opbrengst 
daarvan geeft ons inzicht in hoe snel en in welke mate we kunnen uitbreiden naar andere 
leeftijdsgroepen. Zo bouwen we geleidelijk aan een duurzaam roulatiesysteem, met als doel: 
ieder kind een fiets. 
 
Vraag 3: In het verleden heeft D66 samen met anderen gevraagd om gebruik te kunnen maken van 
weesfietsen die in Rijswijk zijn verzameld. Deze op te knappen en in het kader van circulaire 
economie weer in Rijswijk aan te bieden. Is deze suggestie nu meegenomen in deze uitwerking? 
Ja, we hebben deze suggestie meegenomen. Om deze reden is er een interne werkgroep gestart. 
Binnen deze werkgroep wordt ook gekeken naar de mogelijkheid om de motie over weesfietsen 
te koppelen aan de motie over de fietsenregeling voor kinderen. Door deze initiatieven met 



elkaar te verbinden, kunnen opgeknapte weesfietsen mogelijk worden ingezet voor kinderen die 
zelf geen fiets hebben. Echter, omdat de motie weesfietsen wat lastiger is om uit te voeren, kent 
deze motie een ander tijdspad.  
 
 


